



Referat fra styremøte 4-2025

Tid: 8 april kl. 18.00-20.00

Sted: Damehuset

Til stede: Kristin Høiby, Eli Grøntoft Dybdal, Tom Johansen, Jon Simensen, Bjørg Johansen Busterud, Thom Mickelsen

Forfall: Wolfgang Scherzer

Sak 17/2025 **Godkjenning av innkalling og sakliste**

Sak 18/2025 **Økonomi og regnskap**

Det var ingen merknader til regnskap pr februar 2025.

Det er sendt søknad til Padleforbundet om refusjon i forbindelse med innkjøp av utstyr. Søknad om driftsmidler fra Hamar kommune blir sendt inn innen tidsfristen.

Vedtak: Styret tok informasjonen til orientering.

Sak 19/2025 **Informasjon fra utvalgene**

Husutvalget.

Det er høy aktivitet i husutvalget og mange frivillige stiller opp for å vedlikeholde og vårrengjøre bygg og anlegg. Planlegging av vårdugnad 27 april er i rute.

Padleutvalget

Padleutvalget har hatt sine første møter og har gått igjennom aktiviteter for sommeren.

Når det gjelder kompispadling vil det være et lavterskel tilbud til ferske padlere og for de som vil ha en sosial tur, som arrangeres over 4 tirsdager i juni. Det planlegges også noen lengre turer, blant annet til Gjøvika og overnattingstur til Bohuslan på høsten.

Andre arrangementer som står på listen er Helgøya rundt, St.Hans tur til Domkirkeodden. For å tiltrekke ungdommer til kajakk planlegges kajakkpolo på søndag ettermiddager.

Routvalget

Routvalget har foreløpig ikke hatt sitt første møte for sesongen. P.t. har utvalget 4 medlemmer, men man vil invitere inn flere.

Vedtak: Styret tok informasjonen til orientering.

Sak 20/2025 **Aktivitetslisten 2025**

Det er ingen endringer i aktivitetslisten annet enn de konkretiseringer som padleutvalget har orientert om over.



Vedtak: Begge utvalg skal ha turnusliste over vakter i forbindelse med sine egne aktiviteter og ansvarsområder, inklusive åpne onsdager.

Sak 21/2025 Gjennomgang av prinsipper for redusert medlemskontingent og båtplasser

Styret har tidligere bedt om en oversikt over hvem som har redusert medlemskontingent og eventuelt ekstra båtplasser. Disse er sendt over til styret med forklaringer. I tillegg til at æresmedlemmer og styremedlemmer har fri/ redusert medlemskontingent når de sitter i styret, har noen medlemmer gratis båtplass mot at disse bistår klubben med reparasjonsarbeider på klubbens materiell.

Vedtak: Styret tar oversikten sendt ut av Wolfgang til etterretning.

Sak 22/2025 Gjennomgang av klubbens samarbeidsavtaler

Klubbens tidligere skriftlige og muntlige avtaler om bruk av våre lokaliteter er gått igjennom og nye avtaler er utarbeidet. Disse ble gått igjennom av Styret. Avtalene gjelder for: Fristlivsentralen, Sykehuset Innlandet, HIL svømming, Stange videregående skole, Hamar seilforening ved yngres avdeling og Dykkerklubben.

Vedtak. Styret godkjente de nye avtaletekstene. Styret vedtok i tillegg at det må være en egen nøkkel hos Husutvalget slik at disse leietakerne og brukerne kan følges opp uten at man låner ut «egne» nøkler.

Sak 23/2025 Klubb effekter og konkurranse drakter

Stein Hval har vært i kontakt med Norges Roforbund for å sjekke ut hva som er meldt inn av regatta antrekk og årefarger for Hamar Roklub1881. Dette er:

Trøye: Hvit med klubbens logo

Bukse: Marine blå

Årefarge: Lyseblå med hvit vannrett stripe i midten

Norges Roforbund har avtale med Mizuno om produksjon av ro- og evt. kajakk drakter, og forbundes rabatt ordning kan også brukes av klubbene. Tegu Sport på Hamar som produserer og formidler allerede klubb effekter og klær for klubben har sagt de kan bistå med å bestille korrekt regatta antrekk. Disse har også tilgang til klubbens korrekte logo.

Vedtak: Styret vedtok å be Tegu Sport om å stå for bestilling av drakter og annet materiell til bruk i regatta og annen aktivitet der man ønsker å bruke klubbens farger.

For regatta bruk må det enkelte medlem må selv bestille hvit singlet/T-trøye evt hvit langermet trøye med klubbens logo på brystet, samt marine blå tights direkte fra Tegu.

Sak 24/2025 **Info-tavle, samkjøring av aktivitet liste og utleie oversikt**

Styret inviterte inn Per William Doksrud for å få en bedre forståelse av hvordan en digital informasjonstavle i Damehuset vil kunne fungere. Etter en diskusjon rundt dette har styret besluttet å legge denne saken bort siden det ikke synes å gi noe merverdi utover den informasjonen vi alt har tilgjengelig på klubbens nettside.

Diskusjonen viste imidlertid et behov for å samkjøre aktivitetslisten og oversikt over utleie av damehuset for å unngå at aktiviteter i klubbens regi faller på samme dag der det er utleie av damehuset. Styret er av den oppfatning at klubbens aktiviteter (varslet gjennom aktivitetslisten) må gå foran utleie av lokaler, og at dette må tas hensyn til når det forespørres om utleie. Det er også viktig å sjekke ut med utleie ansvarlig om man ønsker å bruke klubbhuset til samlinger / møter utover det som er fastsatt i aktivitetslisten.

Sak 25/2025 **Eventuelt**

1. Verneplan for Åkersvika naturreservat

Klubben er oppfordret til å sende inn uttalelse til høring av *forslag om utvidelse av Åkersvika naturreservat og endring av verneforskrift for Åkersvika naturreservat i Hamar og Stange kommuner.*

Høringsfrist er 8 mai.

Styret har satt ned en arbeidsgruppe som vil møtes 24 august for å gå igjennom statsforvalterens forslag og utarbeide vårt svar til dette.

2. Digitalisering av klubbens styrearbeid

Under styremøtet ble det flere ganger tatt opp behovet for å digitalisere og organisere klubbens dokumenter i en skyløsning. Slik det er p.t. er dokumenter spredd flere steder og det er vanskelig å holde god oversikt over viktige dokumenter og saker. For at klubben skal ha en konsistent saksbehandling av viktige saker ovenfor blant annet kommune og statsforvalter, og ikke minst kunne følge saker over år, bør dette gjøres lettere tilgjengelig for det til enhver tid sittende styre. Dette vil også gjelde for gjentakende og regulære oppgaver som vil ha god nytte av å kunne se hva som har blitt gjort foregående år.

Klubben har i dag ingen oppdatert løsning for styrearbeid der styrets medlemmer kan arbeide sammen via digital løsning, kun en gammel pc uten tilstrekkelig programvare. Denne saken tas opp igjen på neste styremøte.

Neste møte blir mandag 5 mai, kl. 18.00 Damehuset